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組別 國中英文【造句】 

題型說明

與 

配分 

一、造句 (Sentence Making) : 50% 

A 說明(Direction)： 

請依照字彙造句並根據文意修改動詞形式。請儘量表現您對字彙的認識及活用。共 10 題，

每題 5 分。(Use the words below to make complete sentences.  Please use correct grammar and 

demonstrate your understanding of the words.  There are 10 questions in this section.  Each 

question is worth 5 points.) 

B 例題(Example)： 

題目： 

dessert 

在答案紙上寫：Today we will have our grandmother’s home-made cookies for our after-dinner 

dessert. 

C 配分(Evaluation Criteria)： 

文法正確度(grammatical correctness): 40% 

拼字正確度 (spelling correctness): 20% 

切題與創意 (relevancy and creativity): 40% 

 

 

二、完成句子(Sentence Completion): 30% 

A 說明(Direction):請依照題目句所提示的語意繼續完成句子。共 6 題，每題 5 分。(Please 

complete the following sentences based on the given hints.  There are 6 questions in this 

section.  Each question is worth 5 points.) 

B 例題(Example): 

題目句： 

Today, many young women do not rush into marriage and motherhood; instead, ____________. 

在答案紙上寫：they spend several years establishing their careers. 

C 配分(Evaluation Criteria)： 

文法正確度(grammatical correctness): 20% 

拼字正確度 (spelling correctness): 20% 

切題與創意 (relevancy and creativity): 60% 

 

 

三、句子接龍(Sentence Relay)：20% 

A 說明(Direction)： 

請閱讀每題的題目句，再依照推論與創意接龍寫作，一句或多句均可，在文意上不需有任

何結論。共 4 題，每題 5 分。(Based on the given sentence, you are required to continue writing 

at least one sentence.  Be sure to make your sentences consistent in context.  There are 4 

questions in this section.  Each question is worth 5 points.) 

B 例題(Example)： 

題目句： 

Hualien County Teenage Orchestra is looking for new players for its 2017 concert performances. 

在答案紙上寫：If you are in your teenage and play a wind, brass, or stringed instrument, please 

come to the orchestra try-outs. 

C 配分(Evaluation Criteria)： 

文法正確度(grammatical correctness): 20% 

拼字正確度 (spelling correctness): 20% 

切題與創意 (relevancy and creativity): 60% 

 

 



組別 國中英文【作文】 

題型說明

與 

配分 

一、故事接龍：(Story Relay) 50% 

A 說明(Direction)： 

請閱讀以下的故事，再依照推論或創意接龍寫作，並完成故事，字數約 150 字（超過不扣

分）。(Please complete the unfinished story in about 150 words.) 

B 例題(Example)： 

題目： 

When Wu Ru Yi was a little girl, she went into the palace. She was smart and beautiful, so 

Emperor Tang Tai Zong loved her very much.  

C 配分(Evaluation Criteria)： 

文法正確度(grammatical correctness): 40% 

拼字正確度 (spelling correctness): 20% 

切題與創意 (relevancy and creativity): 40% 

 

 

二、引導式段落寫作(Guided paragraph writing): 50% 
A 說明(Direction):  

請根據所給情境與資料完成約 150 字的寫作。(Complete a paragraph of about 150 words 

based on the given situation.) 

 

B 例題(Example): 

下表顯示 John 從 7 年級到 9 年級在英文、數學及藝術三科上所得到的分數，你將如何分

析、建議他選擇未來的發展方向？試著運用資料闡述你的理由。(The chart below shows 

John’s 3-year scores on the three subjects English, Math and Art respectively. How would you 

analyze and advise him to develop his future career? Try to argue your points by applying the 

given information.) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

C 配分(Evaluation Criteria)： 

文法正確度(grammatical correctness): 25% 

拼字正確度 (spelling correctness): 25% 

切題與創意(relevancy and creativity): 25% 

組織與表達清晰(organization and clarity): 25%  
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